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National Geographic: New Candidate for World's First Bird and Science: Earliest Bird Claim Ruffles Feathers
A bird by any other name . . .
Feathers are ruffled in the evolutionary community because the newest candidate for the world’s first bird upsets the currently popular claim that Archaeopteryx was not a bird at all. Pascal Godefroit and colleagues can only achieve bird-status for their non-feathered fossil if the slightly “younger” and clearly feathered Archaeopteryx can be called a bird. While evolutionists worldwide argue over just how the evolutionary history of birds should be adjusted this time, some seek to snatch victory from the jaws of inconsistencies by proclaiming that the fuzziness of dinosaur-bird definitions actually proves that birds evolved from dinosaurs.




Aurornis xui is a well-preserved fossil that reportedly came from 160 million year old rock in China’s Tiaojishan Formation. Pascal Godefroit and colleagues believe it represents the earliest member of Avialae, the branch of dinosaurs from which evolutionists believe birds directly evolved. Joining Aurornis on this bird branch, however, is Archaeopteryx, an assertion which is ruffling many feathers among evolutionary pundits. Image: nature.com
The conundrum concerns the chicken-sized Aurornis xui. Aurornis is said to have originated in Liaoning province's Tiaojishan Formation. Aurornis was found by a farmer, acquired by a fossil dealer, and sold to Yizhou Fossil & Geology Park. Since the scandalous appearance of the Chinese “Archaeoraptor,” a forged feathered dinosaur that National Geographic in their November 1999 magazine hailed as the dinosaur-bird “missing link,” paleontologists analyzing fossils obtained from Chinese farmers and fossil dealers often include in their papers a statement declaring faith in their fossil’s authenticity. The article in Nature concerning Aurornis—whose Latin name means “dawn-bird”—contains just such a statement of authenticity in its supplementary materials. Nevertheless, the fossil is so perfect that some have suggested that Aurornis is a forgery.

“I would take a skeptical look at this specimen,” evolutionary paleontologist Luis Chiappe of the Natural History Museum of Los Angeles County says. “The fact that it is so neatly arranged and so complete makes it suspicious.” The researchers base their belief in Aurornis’s authenticity on the fact that its shale slab looks like the sort of shale encasing Liaoning’s feathered Anchiornis. They could not detect “any trace of forgery”1 and therefore write, “The probability that the specimen is a composite is accordingly low.”1 Godefroit, of the Royal Belgian Institute of Natural Sciences and lead author of the report in Nature, is offended that anyone would question the authenticity of feathered fossils or the appropriateness of re-drawing the evolutionary history of birds on the basis of such fossils of uncertain origin. He says, “If farmers did not start collecting specimens in Liaoning, nothing would be known about feathered dinosaurs and bird evolution in China.”2
[image: image1.jpg]


This artistic reconstruction of Aurornis xui contains more art than science. The actual fossil, though well-preserved, has no pennaceous feathers at all and only slight traces of bundles of filaments that evolutionists claim are plumaceous feathers. Image: Masato Hattori through news.nationalgeographic.com
The real irony of this drama is that the Aurornis fossil doesn’t have any feathers, at least none that even the mass media is ready to exult over, in spite of the glorious plumage painted onto the artistic reconstruction that is making the rounds (see illustration, right). For example, Science News reports, “There isn’t any well-preserved plumage on the new specimen, but Godefroit says that the shapes of bones in the fossil’s pelvic region are part of what make him think the animal was a bird.”3
Although the “best” feathers the authors can report are only “traces of plumulaceous feathers,”4 Chiappe doubts Aurornis is a real bird for other reasons: the forelimb is too short for a bird, the tail is reptilian, and the skull has features more consistent with a dinosaur. He says, “This is very birdlike, but it is not yet a bird.”3
The problem, from the evolutionary point of view, is that the dinosaur-bird ancestral tree got re-drawn in the last few years, largely on the basis of Chinese paleontologist Xing Xu’s work with so-called feathered dinosaurs. Xu is troubled that Godefroit’s study bumps several “feathered dinosaurs” back into the “bird” category, commenting, “Their analysis also produced several results inconsistent with those of most recent studies. I don't consider this piece of work as a final solution.”

Following the discovery of the truly feathered Anchiornis and the apparently featherless Xiaotingia, Archaeopteryx was not only supplanted as the “first bird” in the evolutionary saga but even bumped off the bird list. Archaeopteryx was removed from the Avialae branch of the phylogenetic tree, the branch of dinosaurs that evolutionists believe directly gave rise to birds. Despite its obvious feathers and its classification for 150 years as an extinct bird, the creature’s “birdiness” has remained in dispute.

The analysis of Aurornis compares nearly a thousand skeletal details with those of other fossils, especially Archaeopteryx and Anchiornis—fossils that clearly have pennaceous feathers. Beginning with the assumption that an evolutionary progression must exist, subtle similarities in many minor bony details achieve evolutionary significance through the magic of statistics. Therefore, despite the reptilian tail, dinosaurian skull, and short forelimb noted by Chiappe, Aurornis emerges as a bird. And because the Tiaojishan Formation from which Aurornis is supposed to have originated is conventionally dated around 160 million years old,5 Aurornis not only seizes the brass ring of “earliest bird” but also restores the German Archaeopteryx (dated at about 150 million years) to the avian succession. Godefroit places Aurornis, Anchiornis (also from the Tiaojishan Formation and dated at 150–160 million years but considerably more bird-like, having real feathers), and Archaeopteryx all in the basal evolutionary bird slot, Avialae. He says, “This new comprehensive phylogeny, or evolutionary development, shows that point of origin avialans were already diversified in northern China during the Middle-Late Jurassic.”6 Coauthor Andrea Cau explains that Aurornis is “among the earliest birds, being it’s both older and apparently less ‘bird-like’ than Archaeopteryx along the ‘bird branch.’”

It is this lack of bird-characteristics that troubles Aurornis’s bid for the early bird title. Evolutionists interpret this non-birdiness as proof the creature is very primitive. Therefore, Godefroit’s team can only classify the fossil as a bird if they can show it shares the characteristics of an extinct but more highly evolved bird. And that is why Archaeopteryx must be a bird for this early bird claim to hold water.

Some evolutionists consider this primitive problem to be not so much a problem as proof of evolutionary relationships. Chiappe says,

The problem we are facing these days is that all these animals are anatomically very similar, and our definition of birds—arbitrary as it is—sets a line between what is and what isn't called a bird. [emphasis ours] ... What the [evolutionary phylogenetic] trees —and the new fossils—are telling us is that back in the Jurassic, 150 to 160 million years ago, many different types of dinosaurs were experimenting with ‘birdness.’ And it is from this ‘birdness soup’ that true birds originated.

Evolutionary author Brian Switek says the frustrating and confusing problem of dino-bird classification has made a positive contribution to paleontology by leaving “no doubt that birds are dinosaurs.” In essence, the hypothetical common evolutionary ancestor of dinosaurs and birds would need to have characteristics present in all its presumed descendants. Thus the fuzzy distinctions between the shifting definitions of “bird” and “dinosaur” become an advantage for evolutionists seeking to invent or identify a common ancestor.

A few months ago we received a lot of criticism for saying that the feathered Eosinopteryx was not a dinosaur but a flightless bird. Now Godefroit’s team is reaping criticism for asserting that feathered fossils like Archaeopteryx and Anchiornis are birds. The common thread here, ironically, seems to be that calling an extinct creature with real feathers a bird is a sure path to derision.

So why can’t a feathered animal be a bird? And why must indistinct non-feathery filaments on some dinosaur fossils be defined as “protofeathers”? The public, which is being re-educated to ignore the obvious distinctions between birds and dinosaurs, may ultimately accept the notion that birds evolved from dinosaurs. Furthermore, evolutionists, unable to produce actual transitional forms, can create them by simply redefining classification categories to reflect evolutionary presuppositions, blurring previously straightforward distinctions.

God created all kinds of birds on the fifth day of Creation Week about 6,000 years ago, and He created the land animals including dinosaurs the next day. He said that He created them to reproduce after their kinds. Biologically, animals do just that, varying within their created kinds. Saying that obviously feathered animals are not birds because doing so upsets evolutionary beliefs does not make those evolutionary beliefs true or prove biblical history untrue.

We don’t claim, on the basis of the material published so far, to know what kind of animal the Aurornis was. Apparently neither do world-renowned evolutionary paleontologists, some of whom are so upset by the claims made about this well-preserved fossil that they suspect foul play in its provenance. One thing is certain, however: paleontologists have tinkered with the meanings of common words so much to make them match their evolutionary presuppositions that simple words like dinosaur and bird and even feather are practically devoid of meaning.

For more information:

· News to Note, July 30, 2011 (Oldest bird knocked off its perch; Xiaotingia )

· News to Note, October 3, 2009 (Anchiornis)

· News to Note, November 17, 2012 (Feathered phylogeny)

· News to Note, February 9, 2013 (Queries about the little feathery “what's it”)

· News to Note, February 2, 2013 (Tiny dino?)

· Did Dinosaurs Turn Into Birds?
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Remember, if you see a news story that might merit some attention, let us know about it! (Note: if the story originates from the Associated Press, FOX News, MSNBC, the New York Times, or another major national media outlet, we will most likely have already heard about it.) And thanks to all of our readers who have submitted great news tips to us. If you didn’t catch all the latest News to Know, why not take a look to see what you’ve missed?

(Please note that links will take you directly to the source. Answers in Genesis is not responsible for content on the websites to which we refer. For more information, please see our Privacy Policy.)
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黎明早起的鸟儿好得是真实的？
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国家地理：世界上第一只鸟和科学的新的候选：早到的鸟羽毛索赔鲁菲尔斯
一只鸟任何其他的名字。 。 。
在进化的社会羽毛竖起，因为最新的候选人为世界上第一只鸟搅得始祖鸟不是鸟在所有目前流行的索赔。帕斯卡尔Godefroit同事只能实现非羽毛化石，如果稍微“年轻”和清晰羽毛的始祖鸟可以被称为鸟鸟状态。虽然进化论者世界各地的争论是多么鸟类的进化历史应该调整这个时候，一些寻求，抢夺胜利从鬼门关不一致宣称恐龙鸟定义的模糊性，实际上证明了鸟类是从恐龙进化而来的。
 XUI Aurornis是一个保存完好的化石，据说来自1.6亿年老摇滚在中国的髫髻山组。帕斯卡尔Godefroit同事相信它代表了最早的成员的Avialae进化论者认为鸟类直接进化的恐龙，分支。然而，加入鸟分支Aurornis，始祖鸟之间的进化权威人士断言，惹怒了许多羽毛。图片：nature.com

难题涉及鸡大小Aurornis XUI。 Aurornis说是起源于辽宁省的髫髻山组。 Aurornis发现由一个农民，由化石经销商收购，并卖给宜州化石地质公园。由于中国“Archaeoraptor的”一本伪造的带羽毛恐龙，恐龙鸟“缺少的环节，国家地理杂志在1999年11月杂志誉为可耻的外观，”古生物学家分析中国农民获得的化石和化石经销商往往在他们的论文中包括一个声明化石的真实性的信心。在“自然”的文章有关Aurornis其拉丁名字的意思是“黎明的小鸟”只包含这样的语句在其补充材料的真实性。然而，化石是如此完美，一些人建议，Aurornis是伪造的。
“我想借此怀疑的神色，这个标本，”洛杉矶县自然历史博物馆的进化古生物学家路易斯·恰佩说。 “事实上，它是如此整齐排列，如此完整，使可疑的。”研究基地，他们的信仰在Aurornis的真实性上的事实，其页岩板坯看起来像那种页岩包围辽宁羽毛Anchiornis。他们无法检测到伪造的“1”的任何痕迹，因此​​，“该标本是一个复合的概率相应较低。”1 Godefroit，比利时皇家自然科学和报告的主要作者在“自然”，是得罪了，没有人会质疑羽毛化石的真伪或重新绘制的基础上，这种来源不明的化石鸟类的进化史的恰当性。他说，“如果农民没有在辽宁开始收集标本，不会被称为在中国大约有羽毛的恐龙和鸟类进化。”
 这个艺术的重建Aurornis XUI 包含更多的艺术而不是科学。实际的化石，虽然保存完好，有没有pennaceous的羽毛只有轻微的痕迹进化论者细丝束是plumaceous羽毛。图片：服部正人通过news.nationalgeographic.com

本剧是真正具有讽刺意味的​​Aurornis 化石 没有任何羽毛， 至少没有大众媒体甚至是欢欣鼓舞，尽管到艺术的重建做圆的光荣羽毛画（见插图右）。例如，科学新闻报道，“这里没有任何新的标本上保存完好的羽毛，但Godefroit说，骨骼化石的骨盆区域的形状是什么让他觉得动物是一只鸟的一部分。”
恰佩怀疑Aurornis虽然“最好”的的羽毛可以报告的作者是唯一的“痕迹plumulaceous羽毛，”是一个真正的鸟因其他原因：前肢太短换鸟，爬行动物的尾巴是，头骨具有更符合恐龙。他说，“这是很鸟的，但还不是一个鸟。”
这个问题，从进化的角度来看，是，，恐龙鸟祖树得到了重新绘制在过去的几年里，中国古生物学家邢徐的工作的基础上与所谓的带羽毛的恐龙在很大程度上。徐困扰，Godefroit研究颠簸了几个“带羽毛的恐龙”回“鸟”类，评论，“他们的分析还产生了一些最近的研究结果不一致。我不认为这件作品作为一个最终的解决方案。“
真正的羽毛Anchiornis和显然羽毛 Xiaotingia 的发现，始祖鸟不仅在进化的传奇“第一鸟”所取代，但即使撞鸟列表。进化论者相信，恐龙始祖鸟被调离的Avialae进化树分支，分支直接引起鸟类。尽管其明显的150年作为一个已经灭绝的鸟类的羽毛及其分类，生物的“鸟性”一直存在争议。
分析的Aurornis比较近千骨骼细节，与其他化石，尤其是始祖鸟和Anchiornis化石显然有pennaceous的羽毛。从进化过程必须存在的假设，在许多小骨细节的微妙的相似之处实现进化意义通过神奇的统计数字。因此，尽管爬行动物的尾巴，恐龙头骨，短前肢由基亚佩指出，Aurornis鸟出现。传统因为从Aurornis髫髻山组应该是起源于大约160亿岁，5 Aurornis不仅抓住铜环“最早的鸟类”，但也恢复了德国始祖鸟（距今约1.5亿年）的禽流继承。宿Godefroit Aurornis，Anchiornis（髫髻山组，也于150-160万年前，但相当多的鸟样，有真正的羽毛），和始祖鸟基础的进化鸟槽，Avialae。他说，“这个新的综合性的系统发育，或进化发展，显示了一点原产地avialans都已经多元化在中国北部的中，晚侏罗世期间，”6合着安德烈求解释，Aurornis是“最早的鸟类中，是它既鸟样“，显然少”比始祖鸟沿着'鸟分支。“
正是这种缺乏的鸟类特征，麻烦Aurornis申办早起的鸟儿标题。进化论者解释这种非鸟性的作为证明生物是非常原始的。因此，Godefroit的团队只能鸟化石进行分类，如果他们能够证明这股灭绝，但更高度进化的鸟的特征。这是为什么始祖鸟这个早起的鸟儿有要求举行水肯定是一只小鸟。
一些进化论者认为这种原始的问题是没有这么多的问题作为进化关系的证明。恰佩说，
我们正面临着这些天的问题是，所有这些动物解剖学上非常相似，因为它是我们定义的鸟类任意设置之间的一条线是什么，什么不叫鸟。 [我们强调] ...什么[进化进化树和新的化石告诉我们的是，早在侏罗系，150万至160万年前，许多不同类型的恐龙试验与鸟性。'这是从这个'鸟性汤'，真正的鸟类起源。
进化作者Brian Switek 说，令人沮丧和混乱的问题已经作出了积极贡献，古生物恐龙鸟分类留下“毫无疑问，鸟类是恐龙。”从本质上讲，恐龙和鸟类共同的进化祖先的假设就需要有特色目前在其所有的假定的后裔。因此，转移“鸟”和“恐龙”的定义模糊区分成为一个优势进化论者寻求发明或确定一个共同的祖先。
几个月前，我们收到了很多批评，说羽毛的Eosinopteryx的不是恐龙，而是一种不会飞的鸟。现在Godefroit的团队正在收获批评主张鸟羽毛的化石，如始祖鸟和Anchiornis。具有讽刺意味的​​是，这里的共同点似乎是调用真正的羽毛鸟灭绝的生物，是一个肯定的路径嘲笑。
那么，为什么不能有羽毛的动物是一只鸟？恍非羽毛状细丝一些恐龙化石为什么必须被定义为“原始羽毛”？鸟类是由恐龙进化而来的市民，正在重新教育，忽视了明显的鸟类和恐龙之间的区别，可能最终接受的概念。此外，进化论者，无法产生实际的过渡形式，可以创建他们通过简单的重新定义分类类别，以反映进化的前提，以前简单的区别模糊。
大约6000年前创造周的第五天，上帝创造了各种鸟类，他创造了陆地上的动物，包括恐龙第二天。他说，他创造了他们后，他们的种繁殖。生物，动物做到这一点，在其创建的各种变化。说，显然是有羽毛的动物都不鸟因为这样搅得进化的信念不会使那些进化的信仰真实或不真实证明圣经历史。
我们不宣称，迄今公布的材料的基础上，要知道什么样的动物Aurornis。显然，既不做世界著名的进化古生物学家，其中一些人提出的要求对这个保存完好的化石，它们在其出处怀疑犯规心烦。有一件事是肯定的，但是古生物学家修饰这么多简单的单词，如恐龙和鸟类，甚至羽毛，以使它们匹配它们的进化的前提实际上是没有意义的常用词的含义。
欲了解更多信息，请访问：
新闻请注意，7月30日，2011年（弄掉最早的鸟栖息; Xiaotingia）
新闻请注意，2009年10月3日（Anchiornis）
新闻请注意，11月17日，2012（羽毛的亲缘关系）
新闻请注意，2013年2月9日（的小羽毛状的“what's it”查询）
新闻请注意，2013年2月2日（微小的恐龙？）
恐龙变成鸟吗？
欲了解更多信息：获取答案
________________________________________

请记住，如果你看到一些值得关注的新闻故事，让我们知道！ （注：如果故事来源于美联社，福克斯新闻，MSNBC，纽约时报，或其他主要国家媒体，我们将最有可能已经听说过它。）感谢所有我们的读者已提交伟大的新闻线索给我们。如果你没赶上所有最新的新闻知道，为什么不来看看，看到你已经错过了什么？
（请注意，该链接将直接带您到源。答案在创世纪是我们的网站上的内容不承担任何责任。如需更多信息，请查看我们的隐私政策。）
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